
Protokół Nr XLI.2023 
z sesji Rady Gminy w Imielnie 

odbytej w dniu 27 czerwca 2023 roku

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji, powitanie gości i stwierdzenie quorum,
2. Przyjęcie protokołu NrXL.2O23,
3. Przyjęcie porządku obrad,
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesjami,
5. Debata nad raportem o stanie gminy,
6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Imielno wotum zaufania Nr 
XLI.319.2023,
7. Przedstawienie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Gminy Imielno za 2022 rok i informacją o stanie mienia komunalnego Gminy,
8. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o sprawozdaniu z 
wykonania budżetu gminy Imielno za 2022 rok,
9. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 
Wójtowi Gminy w Imielnie,
10. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej 
w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok,
11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Imielno za 2022 rok Nr XLI.320.2023,
12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Imielno absolutorium z 
tytułu wykonania budżetu za 2022 rok Nr XLI.321.2023,
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Imielno na 2023 rok 
NrXLI.322.2023,
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Imielno 
na lata 2023-2030 Nr XLI.323.2023,
15. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego 
NrXLI.324.2023,
16. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego na 
organizację Dożynek Powiatowych w 2023 roku Nr XLI.325.2023,
17. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia „Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Imielno” Nr XLI.326.2023,
18. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego 
sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną 
przez właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
NrXLI.327.2023,

Posiedzenie odbyło się w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Imielnie w godz. od 90() do 1112 . 
W posiedzeniu udział wzięli Radni Rady Gminy w Imielnie, Sołtysi oraz zaproszeni goście 
według list obecności stanowiących załączniki Nr 1. Nr 2 i Nr 3 do niniejszego protokołu.



Ad.p.l. Otwarcia sesji, powitania zebranych dokonał Przewodniczący Rady Gminy 
Pan Jan Grzelec.
Następnie na podstawie listy obecności stwierdził, że liczba radnych jest wystarczająca 
do podejmowania prawomocnych uchwał.
W sesji udział bierze 14-tu radnych.

Ad.p.3. Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec przedstawił porządek obrad.
Nikt z radnych nie zgłosił uwag do porządku obrad.
„Za" przyjęciem porządku obrad głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

Ad.p.2. Protokół Nr XL.2023 z poprzedniej sesji został wyłożony do wglądu i po 
przegłosowaniu jednogłośnie przyjęty.
„Za" przyjęciem protokołu Nr XL.2023 głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

19. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie odbierania odpadów 
komunalnych i opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi odbieranymi od 
właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 
komunalne Nr XL1.328.2023,
20. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej przez Gminę Imielno 
NrXLI.329.2023,
21. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowych 
przystanków komunikacyjnych Nr
XLI.330.2023,
22. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania 
członków zespołu interdyscyplinarnego Nr XLI.331.2023,
23. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej dla Gminy Imielno 
na lata 2023 - 2028 Nr XLI.332.2023,
24. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2022 rok 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Gminny Ośrodek Zdrowia
w Imielnie Nr XLI.333.2023,
25. Podjęcie uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Gminny Ośrodek Zdrowia w Imielnie 
NrXLI.334.2023,
26. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr XLI.335.2023,
27. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr XLI.336.2023,
28. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 
ławników Nr XLI.337.2023,
29. Dyskusja, sprawy różne,
30. Zamknięcie posiedzenia.



Ad.p.4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesjami 
przedstawił Wójt Gminy, Pan Zbigniew Huk.
Nikt z radnych nie zgłosił uwag do sprawozdania.
Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesjami stanowi 
Załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad.p.5. W punkcie tym głos zabrała Sekretarz Gminy, Pani Ewa Seweryn, 
informując zebranych, że na podst. Art. 28 aa Ustawy o samorządzie gminnym, Wójt 
co roku do dnia 31 maja przedstawia radzie gminy raport o stanie gminy. Ponadto 
Pani Sekretarz poinformowała, że raport został zamieszczony na stronie BIP Urzędu 
Gminy Imielno. Następnie poinformowała, że w wymaganym terminie nikt 
z mieszkańców nie zgłosił chęci udziału w debacie nad raportem o stanie gminy. 
Wójt Gminy dodał, że Raport o stanie Gminy Imielno obejmuje cały zakres 
obowiązków i zadań jakie stoją przed gminą.
Radny Stanisław Kukuryk zapytał czy istnieje możliwość powrotu do programu 
usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Imielno.
Wójt Gminy, Pan Zbigniew Huk poinformował, że ten rok jest pierwszym rokiem 
gdzie nasza gmina nie otrzymała dofinansowania na usuwanie wyrobów 
zawierających azbest. Ponadto dodał, że temat ten jest często poruszany podczas 
konwentu Wójtów i z uzyskanych informacji wynika, że część pieniędzy została 
przekazana do Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa na usuwanie 
azbestu z m.in. budynków gospodarczych, gdzie dofinansowanie dla rolnika wynosi 
20 000,00 zł. W związku z tym mniejsza kwota została przekazana do Narodowego 
Funduszu Ochrony Środowiska na tego typu cele. Dodał również, że tylko połowa 
gmin otrzymała dofinansowanie na terenie województwa świętokrzyskiego. 
Ponadto dodał, że aplikacja do składania wniosków aktywna była kilka minut. 
Radny Stanisław Kukuryk poinformował, że był w Agencji Restrukturyzacji i 
Modernizacji Rolnictwa, gdzie nikt nie wie takim programie.
Wójt Gminy poinformował, że duża część rolników podchodzi z nastawieniem, że 
ten azbest będzie odbierała gmina, natomiast nie ma możliwości odbierania azbestu 
w takich ilościach ponieważ budynki gospodarcze mają duże powierzchnie i 
gdybyśmy chcieli dofinansowywać usuwanie azbestu z tych powierzchni to 
musiałyby zostać zastosowane pewne ograniczenia. Natomiast rolnicy, którzy 
otrzymają zwrot z ARiMR mogą ten azbest zutylizować.
Sołtys wsi Dalechowy, Pan Wiesław Adamus poinformował, że są rolnicy którzy nie 
kwalifikują się do tej dopłaty, a chcą to zrobić.
Wójt Gminy poinformował, że o tym wie i zastanawia się nad tym jaką formę 
przyjąć. Dodał, że liczy na to że będzie uruchomiony kolejny nabór wniosków do 
NFOŚiGW o dofinansowanie.
Raport stanowi Załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu.



Ad.p.10. Skarbnik Gminy Imielno, Pani Urszula Sobczyk poinformowała, że na 
podstawie ustawy o finansach publicznych organ stanowiący w terminie do 30 
czerwca podejmuje uchwałę w sprawie absolutorium dla zarządu.
Ustawa o samorządzie gminnym stanowi, że Rada Gminy kontroluje działalność 
Wójta powołując w tym celu Komisję Rewizyjną. Następnie poinformowała, że w 
dniu 11 maja Komisja Rewizyjna wystąpiła z wnioskiem do Rady w sprawie 
udzielenia absolutorium Wójtowi za 2022 rok, następnie wniosek ten został 
przesłany do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach celem zaopiniowania. 
Następnie Skarbnik Gminy zapoznała zebranych z uchwałą Nr 11/2023 IX Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 18 maja 2023 
roku w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Imielnie 
w sprawie absolutorium.

Ad.p.8. Z treścią uchwały Nr 5/2023 IX Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Kielcach z dnia 24 kwietnia 2023 roku w sprawie opinii 
o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Imielno za 2022 rok wraz z informacją 
o stanie mienia komunalnego zapoznała Skarbnik Gminy, Pani Urszula Sobczyk. 
Uchwała Nr 5/2023 IX Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Kielcach z dnia 24 kwietnia 2023 roku w sprawie opinii o sprawozdaniu 
z wykonania budżetu Gminy Imielno za 2022 rok wraz z informacją o stanie mienia 
komunalnego stanowi Załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu.

Ad.p.9. Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 
Gminy Imielno odczytał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Pan Michał Krążek.
Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 
Imielno stanowi Załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu.

Ad.p.6. Projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Imielno wotum 
zaufania Nr XLI.319.2023 odczytała Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Pani Gabriela 
Deka.
Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie. 
„Za" przyjęciem uchwały Nr XLI.319.2023 głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

Ad.p.7. Skarbnik Gminy Pani Urszula Sobczyk szczegółowo omówiła sprawozdanie 
finansowe wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Imielno za 2022 
rok i informacją o stanie mienia komunalnego Gminy.
Sprawozdanie finansowe wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 
Imielno za 2022 rok i informacją o stanie mienia komunalnego Gminy stanowi 
Załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu.



Ad.p.12. Z treścią uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Imielno 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok Nr XLI.321.2023 zapoznała 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka.
Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie. 
„Za" przyjęciem uchwały Nr XLI.321.2023 głosowało, bezwzględną większością, 
14-tu radnych.
Wójt Gminy podziękował za przyjęcie uchwały w sprawie udzielenie absolutorium 
i wotum zaufania. Dodał, że jest to wynik wspólnej i ciężkiej pracy jeżeli chodzi 
zarówno o finansowanie środkami gminnymi jak i inwestycje, które w ostatnim 
czasie gmina zyskała. Ponadto dodał, że jest to jego dziewiąte absolutorium i na 
przestrzeni tych dziewięciu lat budżet gminy wzrósł dwukrotnie, gdzie w chwili 
obecnej wynosi ponad 30 min zł z dużą ilością inwestycji. Dodał, że wymaga to 
zarówno ze strony Rady Gminy oraz pracowników Urzędu Gminy dużego 
zrozumienia i zaangażowania oraz ciężkiej pracy. Ponadto dodał, że jest 
usatysfakcjonowany udzieleniem wotum zaufania oraz absolutorium.

Ad.p.13. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Imielno na 2023 rok 
Nr XLI.322.2023 omówiła Skarbnik Gminy Pani Urszula Sobczyk.
Następnie z treścią uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani 
Gabriela Deka.
Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie. 
„Za" przyjęciem uchwały Nr XLI.322.2023 głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

Ad.p.14. Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Imielno na lata 2023-2030 Nr XLI.323.2023 omówiła Skarbnik Gminy 
Imielno Pani Urszula Sobczyk.
Następnie z treścią uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani 
Gabriela Deka.
Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie.

Uchwała Nr 11/2023 IX Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Kielcach z dnia 18 maja 2023 roku w sprawie opinii o wniosku Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy w Imielnie w sprawie absolutorium stanowi Załącznik Nr 9 
do niniejszego protokołu.

Ad.p.ll. Z treścią uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Imielno za 2022 rok Nr 
XLI.320.2023 zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka. 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie. 
„Za" przyjęciem uchwały Nr XL1.320.2023 głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.



„Za" przyjęciem uchwały Nr XLI.323.2023 głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

Ad.p.17. W punkcie tym Wójt Gminy poinformował, że podjęcie trzech kolejnych uchwał 
spowodowane jest zmianami wprowadzonymi do ustawy o utrzymaniu czystości 
i porządku w gminach ustawą z dnia 11 sierpnia 2021 r. o zmianie ustawy o utrzymaniu 
czystości i porządku w gminach, ustawy - Prawo ochrony środowiska oraz ustawy 
o odpadach w zakresie częstotliwości odbioru odpadów zmieszanych i ulegających 
biodegradacji z terenów gmin wiejskich zniesiony został obowiązek odbioru tych 
odpadów nie rzadziej niż raz na dwa tygodnie w okresie od kwietnia do października. 
W związku z powyższym wprowadzono częstotliwość odbioru niesegregowanych 
(zmieszanych) odpadów komunalnych oraz bioodpadów raz na miesiąc. Zmniejszenie 
częstotliwości odbioru odpadów na raz w miesiącu w okresie od kwietnia do 
października ma na celu zmniejszenie kosztów odbioru i zagospodarowania odpadów. 
Ponadto dodał, że wprowadzono również zmianę zapisu dotyczącego częstotliwości 
odbioru odpadów wielkogabarytowych, zużytych opon oraz zużytego sprzętu 
elektrycznego i elektronicznego w ramach zorganizowanych zbiórek sprzed 
nieruchomości z zapisu „dwa razy do roku" na „ co najmniej dwa razy w roku" 
w związku z faktem, iż z reguły w ramach prowadzonych postępowań na odbiór 
i zagospodarowanie odpadów komunalnych wykonawca składa ofertę na większą niż 
dwa razy w roku częstotliwość odbioru np. obecnie zgodnie z nową umową odbiór 
będzie cztery razy w roku. Następnie poinformował, że wprowadzona została zmiana 
częstotliwości odbioru niesegregowanych (zmieszanych) odpadów komunalnych oraz 
bioodpadów raz na miesiąc.

Ad.p.16. Projekt uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego na 
organizację Dożynek Powiatowych w 20223 roku Nr XLI.325.2023, omówiła Skarbnik 
Gminy, Pani Urszula Sobczyk. Następnie Wójt Gminy poinformował, że tegoroczne 
Dożynki Powiatowe odbędą się 02 września w Krzelowie.
Następnie z treścią uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani 
Gabriela Deka.
Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie. 
„Za" przyjęciem uchwały Nr XL1.325.2023 głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

Ad.p.15. Projekt uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu 
Jędrzejowskiego Nr XLI.324.2023, omówiła Skarbnik Gminy, Pani Urszula Sobczyk 
informując, że projekt tej uchwały dotyczy zmiany nazw zadań w ramach dotacji 
celowej na udzielenie pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego na 
przebudowę dróg, natomiast kwota dotacji nie ulega zmianie.
Następnie z treścią uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani 
Gabriela Deka.
Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie. 
„Za" przyjęciem uchwały Nr XLI.324.2023 głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.



Ad.p.20. Projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej przez Gminę 
Imielno Nr XLI.329.2023, omówił Wójt Gminy informując, że Gmina nie posiadała 
do tej pory na terenie miejscowości Wygoda nieruchomości, którą mogłaby 
przeznaczyć do celów publicznych, społecznych. W tym momencie pojawiła się 
oferta sprzedaży nieruchomości w tejże miejscowości od Państwa Błaszkiewicz 
o powierzchni 0,0503 ha. Zakup tej działki umożliwiłby w perspektywie czasu 
wybudowanie placu zabaw czy innych potrzebach.
Następnie z treścią uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani 
Gabriela Deka.
Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie. 
„Za" przyjęciem uchwały Nr XLI.329.2023 głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

Ad.p.19. Treść uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie odbierania odpadów 
komunalnych i opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi odbieranymi od 
właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają 
odpady komunalne Nr XLI.328.2023 odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy 
Pani Gabriela Deka.
Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie. 
„Za" przyjęciem uchwały Nr XLI.328.2023 głosowało jednogłośnie 14-tu radnych. 
Radny Stanisław Kukuryk zapytał co z właścicielami działek, które są 
niezamieszkałe i psują estetykę gminy.
Wójt Gminy poinformował, że jeżeli zachodzi taka konieczność to występujemy 
z pismem do właściciela nieruchomości, aby dokonał prac porządkowych na terenie 
posesji.

Ad.p.18. Treść uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego 
sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną 
przez właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
Nr XLI.327.2023 odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka. 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie. 
„Za" przyjęciem uchwały Nr XL1.327.2023 głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

Radny Józef Świetlik zapytał czy zmienił się sposób odbioru opon ciągnikowych.
Wójt Gminy poinformował, że nic się nie zmieniło, ponieważ jako odpad komunalny 
traktowana jest opona samochodowa.
Następnie z treścią uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia „Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Imielno” Nr XLI.326.2023 zapoznała 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka.
Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie.
„Za" przyjęciem uchwały Nr XLI.326.2023 głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.



Ad.p.21. Projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowych 
przystanków komunikacyjnych Nr XLI.330.2023 omówił Wójt Gminy informując, że 
część mieszkańców Sobowic zwróciła się z petycją w sprawie usytuowania przystanku 
komunikacyjnego przy drodze gminnej i wychodząc naprzeciw oczekiwaniom 
mieszkańców zasadnym jest podjęcie tej uchwały.
Następnie z treścią uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani 
Gabriela Deka.
Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie. 
„Za" przyjęciem uchwały Nr XLI.330.2023 głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

Ad.p.22. Projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz 
odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego Nr XLI.331.2023 omówiła 
Kierownik GOPS w Imielnie, Pani Urszula Będkowska, informując że podjęcie tej 
uchwały spowodowane jest z wejściem w życie znowelizowanej ustawy o 
przeciwdziałaniu przemocy domowej.
Następnie z treścią uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela 
Deka.
Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie. 
„Za" przyjęciem uchwały Nr XLI.331.2023 głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

Ad.p.23. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy 
Domowej dla Gminy Imielno na lata 2023 - 2028 Nr XLI.332.2023 2023 omówiła 
Kierownik GOPS w Imielnie, Pani Urszula Będkowska.
Następnie z treścią uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani 
Gabriela Deka.
Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie. 
„Za" przyjęciem uchwały Nr XLI.332.2023 głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

Ad.p.24. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 
2022 rok Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Gminny Ośrodek 
Zdrowia w Imielnie Nr XLI.333.2023 omówiła Kierownik SPZOZGOZ w Imielnie, 
Pani Ewa Rogowska.
Następnie z treścią uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela 
Deka.
Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie. 
„Za" przyjęciem uchwały Nr XLI.333.2023 głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.



Ad.p.26. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr XLI.335.2023 omówił 
Wójt Gminy, informując że do Urzędu Gminy wpłynęła petycja części mieszkańców 
miejscowości Sobowice w sprawie utworzenia przystanku autobusowego na 
odcinku drogi gminnej. W związku z tym odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji w celu sposobu jej rozpatrzenia.
Następnie Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Pani Grażyna 
Domagała poinformowała, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu 
w dniu 06 czerwca 2023 roku, po zapoznaniu się z petycją Pani S.K. w sprawie 
utworzenia przystanku autobusowego na odcinku drogi gminnej Nr 326007T 
pomiędzy posesjami o numerach 85, 85A, 85B, 85C w miejscowości Sobowice 
uznała, że przedmiotowa petycja jest zasadna ze względu na bezpieczny dojazd 
i powrót dzieci ze szkoły. Wobec powyższego uznaje się za zasadne utworzenie 
przystanku autobusowego na odcinku drogi gminnej Nr 326007T pomiędzy 
posesjami o numerach 85, 85A, 85B, 85C w miejscowości Sobowice.
Następnie z treścią uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani 
Gabriela Deka.
Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie. 
„Za" przyjęciem uchwały Nr XL1.335.2023 głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

Ad.p.27. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr XLI.336.2023 omówił Wójt 
Gminy informując, że do Urzędu Gminy za pośrednictwem grupy rodziców wpłynęła 
petycja w sprawie przedłużenia funkcjonowania świetlic środowiskowych na terenie 
Gminy Imielno. W tym momencie do końca czerwca funkcjonują trzy świetlice 
środowiskowe, tj. w SSP w Imielnie, SSP w Mierzwinie i SSP w Motkowicach, te świetlice 
funkcjonują 3 lata i na ten cel posiadaliśmy środki finansowe pozyskane z Urzędu 
Marszałkowskiego. W ramach trwałości projektu Gmina Imielno zadeklarowała we 
wniosku o dofinansowanie zachowanie trwałości funkcjonowania świetlic przez okres 
kolejnych 3 lat. Ponadto dodał, że informacja ta została opublikowana na BIP - ie 22 
maja. Następnie poinformował, że ta petycja jest bezprzedmiotowa ponieważ trwałość 
projektu wymaga od Gminy Imielno kontynuacji funkcjonowania świetlic 
środowiskowych, nabór dzieci do świetlic został ogłoszony.
Następnie głos zabrała Kierownik GOPS w Imielnie, Pani Urszula Będkowska informując,

Ad.p.25. Projekt uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Gminny Ośrodek Zdrowia 
w Imielnie Nr XLI.334.2023 omówiła Kierownik SPZOZGOZ w Imielnie, Pani Ewa 
Rogowska.
Następnie z treścią uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela 
Deka.
Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie. 
„Za" przyjęciem uchwały Nr XL1.334.2023 głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.



Ad.p.28. Projekt uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów 
na ławników Nr XLI.337.2023 omówił Wójt Gminy informując, że kończy się kadencja 
dotychczasowych ławników przy sądzie w Jędrzejowie, w związku z tym należy podjąć 
czynności zmierzające do tego aby przeprowadzić procedurę wyboru ławników na 
kadencję 2024-2027. W związku z powyższym powołana zostaje komisja w składzie: 
Pani Seweryn Ewa - przewodnicząca zespołu. Pan Michał Krążek - członek zespołu, Pani 
Gabriela Deka - członek zespołu.
Następnie z treścią uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani 
Gabriela Deka.
Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie. 
„Za" przyjęciem uchwały Nr XLI.337.2023 głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

Ad.p.29. W punkcie tym Przewodniczący Rady Gminy w Imielnie, Pan Jan Grzelec 
poinformował, że przybył na sesję Rady Gminy Dzielnicowy Gminy Imielno, Pan 
Mariusz Gola.
Wójt Gminy, Pan Zbigniew Huk poinformował Pana Dzielnicowego, że podczas 
posiedzeń Komisji Stałych Rady Gminy w Imielnie nasunęły się wnioski dotyczące 
bezpieczeństwa i zachowania młodzieży, zwłaszcza w okresie wakacyjnym. 
Wyrażając troskę o zachowanie i bezpieczeństwo tej młodzieży poprosił 
o profilaktyczne podjęcie działań w tych miejscach w których najczęściej spotyka

że podpisując umowę Gmina Imielno zobowiązała się do zachowania trwałości projektu 
oczywiście w zależności od zainteresowania i zgłoszeń rodziców, którzy będą chcieli aby 
ich dzieci uczestniczyły w zajęciach w ramach pracy świetlicy środowiskowej
Następnie Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Pani Grażyna Domagała 
poinformowała, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 19 czerwca 
2023 roku, po zapoznaniu się z petycją nr 2/2023 rodziców uczniów uczęszczających do 
Punktu Przedszkolnego z siedzibą w Stawach oraz Samorządowych Szkół Podstawowych 
na terenie gminy Imielno reprezentowanych przez Panią R.R. w sprawie zapewnienia 
opieki świetlicowej dla uczniów oraz wyjaśnieniu Kierownika GOPS w Imielnie, uznaje 
w/w petycję za bezprzedmiotową ponieważ kontynuacja działalności świetlicy 
środowiskowej wynika z zachowania trwałości projektu „Świetlica środowiskowa wraz z 
filiami odpowiedzią na potrzeby rodzin z Gminy Imielno" - po zadeklarowaniu chęci 
uczestnictwa i spełnieniu kryteriów dostępu wynikających z procedur określonych 
Zarządzeniem Nr 57.2023 Wójta Gminy Imielno z dnia 22 maja 2023r. zmienionym 
Zarządzeniem Nr 69.2023 Wójta Gminy Imielno z dnia 7 czerwca 2023 r. - 
zamieszczonych na stronie internetowej BIP Urzędu Gminy w Imielnie oraz na stronie 
internetowej Gminy Imielno - zakładka świetlice środowiskowe.
Następnie z treścią uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela 
Deka.
Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie.
„Za" przyjęciem uchwały Nr XLI.336.2023 głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.
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się młodzież.
Następnie Radny Stanisław Kukuryk poinformował, że po ostatnim incydencie jaki 
miał miejsce w miejscowości Motkowice, na placu zabaw przy budynku SSP w 
Motkowicach, pojawił się strach wśród rodziców i dziadków, w związku z tym 
poprosił o patrolowanie miejsc przy budynku szkoły.
Pan Dzielnicowy poinformował, że miejscowość Motkowice jest często 
kontrolowana i szczególna uwaga jest zwracana podczas patroli właśnie na park 
przy SSP w Motkowicach. Ponadto zadeklarował, że kontrole te będą częstsze 
w okresie wakacyjnym.
Wójt Gminy zgłosił kolejny problem z jakim zaczyna się borykać Gmina Imielno, jest 
to wylewanie gnojowicy przez rolników. Apelował, w trosce o to aby nasza woda 
była bezpieczna, o zdrowy rozsądek wśród rolników tym bardziej, że w ubiegłym 
roku dwukrotnie zostały zamknięte wodociągi w Opatkowicach i Imielnie.
Następnie poinformował, że w ostatnim czasie spłonął dom w miejscowości 
Motkowice. Rodzina, której dom spłonął w pożarze została objęta pomocą, w tym 
momencie przygotowywane jest mieszkanie zastępcze na okres odbudowy 
budynku mieszkalnego, ponadto wypłacony został zasiłek celowy w wysokości 
6 000,00 zł.
Następnie poinformował, że 9 lipca odbędzie się Piknik Rodzinny w miejscowości 
Stawy, na który wszystkich serdecznie zaprasza.
Radny Jan Zawada zapytał ile zabezpiecza inwestor na zjazd a ile na bezpieczny 
wjazd do drogi prywatnej.
Wójt Gminy poinformował, że 50 cm jest pobocza przy asfaltach i są one 
profilowane i nie rozumie tego problemu.
Sołtys wsi Opatkowice Pojałowskie, Pan Tadeusz Gabryś, poprosił o wycięcie 
krzaków przy drogach.
Wójt Gminy poinformował, że nie może wycinać krzewów przy prywatnych 
posesjach.
Sołtys wsi Stawy, Pan Tomasz Orkisz, zgłosił krytyczny stan drogi w Stawach do pól 
za rzeką oraz zły stan chodnika.
Wójt Gminy poinformował, że co roku jest tam dostarczany kamień, natomiast jeżeli 
chodzi o chodnik to problem ten został zgłoszony do ZDP w Jędrzejowie.
Sołtys wsi Jakubów, Pan Jan Czarnecki zapytał o dodatek dla sołtysów.
Wójt Gminy poinformował, że świadczenie pieniężne będzie mogła otrzymać osoba 
która pełniła funkcję sołtysa przez co najmniej 2 kadencje, jest w wieku 
emerytalnym. Osoba ta otrzyma zaświadczenie z Urzędu Gminy, że pełniła funkcję 
sołtysa.
Sołtys wsi Imielnica, Pan Tadeusz Grzelec, zwrócił się ponownie z problemem 
pogłębienia rowu na odcinku od posesji Pana Szczepańskiego do posesji Pana 
Swielik. Następnie poprosił o wyrównanie drogi od bazy w stronę lasu do Sobowic. 
Ponadto zgłosił problem przedstawicieli oferujących wymianę piecy.
Wójt Gminy poprosił o szczególną ostrożność ponieważ gmina nie bierze udziału 
w tego typu przedsięwzięciach, zajmują się tym prywatne firmy. Ponadto
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Ad.p.30. Przewodniczący Rady Gminy uznał porządek obrad za wyczerpany, 
dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu, zakończyła obrady.

poinformował, że w Urzędzie Gminy znajduje się punkt konsultacyjno-informacyjny 
Programu „Czyste Powietrze", którym zajmuje się Pan Włodzimierz Węglowski 
i udziela wszelkich informacji w tym temacie.
Sołtys wsi Borszowice, Pan Grzegorz Podsiadło zapytał czy będzie w całości 
połączona droga na odcinku Wólka-Borszowice.
Wójt Gminy poinformował, że na chwilę obecną nie ma informacji w tym temacie, 
natomiast Powiat Jędrzejowski prowadzi rozmowy z Nadleśnictwem.

Przewodnicz.
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